
Psychika se tu svým způsobem podepsala na každém z nás. Na někom o trochu více, na jiném zase

méně, i když si to každý nechce přiznat. To tu zdaleka nebylo to vše špatné, co nás tu mělo potkat.

Ono i to ponocování Vlastenců nebylo z romantičnosti, nebo ze zvědavosti jaká může být v noci tma.

Když se zrovna ti dva, kteří jsou spolu ubytovaní jedné cubatě, nedokázali ani trochu podepřít jak

morálně, tak psychicky, tak už to bylo zlé.

Výběr všech našich dvojic na začátku vyhlášení izolace, byl jistě přirozený a určitě i hodně dobrý.

Instinktivně se zde totiž spojili dvojice, které si velmi vyhovovali, ba co říkám, byli si uvnitř i trochu
podobné. Troufám si přitom tvrdit, že ve většině případů to byl velmi dobrý výběr. U nás dvou s

Jirkou zcela jistě.

Opět se mi objevily v ústech afty. Kromě toho mě také znova začaly silně bolet všechny velké klouby

nohou. Šamanovy léky mi nijak nepomáhají, proto je raději neberu. Vystřídal jsem jich od něho
několik, tedy on si jich několik vystřídal na mě, ale všechny bez většího úspěchu. Náš zdravotní stav

je opět mizerný, každý z nás má větší či menší problémy.

Šaman nám léky donese buďto zabalené jen tak v nějakém papíře od potravin, anebo také dokonce

zcela volně ložené v kapse. A to už vůbec nemluvím o tom, že se mnohdy nenamáhá přijít s nimi sám

a pošle nám sem léky jednoduše po svém poskokovy. A věřte potom tomu, co to od něho vlastně
dostáváte! Potřebná antimalarika nám nedávají vůbec nějak pravidelně, a tak snad jedině
multivitamínové tablety jsem přijímal úplně s klidem. Čeká nás jistě ještě mnohem nepříjemnější
doba, než je tato.


